
Dagsorden for kollegianerrådsmøde 4. maj 2017 

1. Godkendelse af Dagsorden. 
”Konto Update” rettet til ”kontoopdatering” 

”Kamara til events” rettet til ”Kamera til arrangementer” 

2. Fremmødte. 
Thomas 1131 (referent) 

Merdan 1052 

Amanda 2011 

Peter 1340 

Hans-Christian 3322 (H.C) 

Rebecca 1249 (Becky) 

Line 2020 

3. Gæster. 
Ingen Gæster 

4. Afstemning om lukkede punkter. (Lukket punkt) 
 

5. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Der var punkter under ”nyt siden sidst” som var stemt om tidligere, der blev stemt om igen, dette bør rent 

teknisk ikke foregå. Det burde have optrådt som selvstændige punkter, så de skal tages op til dette møde 

under punktet ”forretningsorden”.  

Peter var ærgerlig over ikke at være blevet forhørt ift. dato for ryste-sammen-tur. Det havde været rart at 

have flere datoer. 



6. Post. 

Forespørgsel fra Jonas Viuff 2002 
Han vil gerne være med i musikudvalget og høre, hvad proceduren er for dette. H.C. vil svare Jonas på, 

hvordan dette skal foregå. 

Lukket punkt: 

Lukket punkt 

Forespørgsel fra Sara Pedersen og Morten Westfall 
Sara og Morten vil høre om reglement for hold af husdyr og om hvorvidt man må have børn. 

Peter svarer at man må have ét kæledyr og det skal ansøges ved rådet og at man godt må have børn. 

Forespørgsel fra Jakob Nielsen (køkken 3164) 
Jakobs køkken vil gerne sælge candyfloss under fødselsdagen. H.C. svarer at vi ikke har noget imod det, så 

længe gældende lovgivning overholdes. 

7. Nyt siden sidst. 
Peter har sendt en e-mail til Electrolux omkring check-in-systemet i vaskekælderen. Han har endnu ikke fået 

svar og har derfor heller ikke hørt mere mht. rettelser på hjemmesiden. 

8. Kontoopdatering (Lukket punkt) 

9. Forretningsorden. 
Vi blev på sidste møde enige om, at dagsordenen skulle ud to døgn før møderne sammen med 

mødetidspunkt. 

Peter mener at mødeindkaldelsen gerne må komme to døgn før, men at dagsordenen skal ud senest et 

døgn før. Dette er enstemmigt vedtaget. 

Vi blev også enige om at vi vil have en Facebookside til at lægge informationer fra Rådet op. 

Peter mener at det er unødvendigt, da vi allerede har de andre. H.C. Foreslår at vi overtager siden ”H.C. 

Ørstedskollegiet” og omdøber den til ”Rådet H.C. Ørstedskollegiet” og bruger denne til at sende fra.  

Peter nævner at ”Rådet H.C.-Ørstedskollegiet” måske er forvirrende for nye beboere, og at ”H.C. 

Ørstedskollegiet - Rådet” måske er bedre. 

Det er enstemmigt vedtaget at ændre navnet. 

Vi stemmer om hvorvidt siden skal omdøbes til  



”Rådet H.C. Ørstedskollegiet”  For: Amanda, H.C., Merdan og Line, så forslaget vedtaget og de to 

nedenstående er frafaldet. 

”H.C Ørstedskollegiet – Rådet” 

”H.C.Ørstedskollegiets Råd” 

 Sidenote: H.C. Har slået kollegiets navn op i CVR-registret, og det har navnet ”H.C. Ørstedskollegiet” Dette 

står forkert flere steder og bør nok rettes. 

Godkendelse af forretningsorden: 

Thomas og Line har ikke set den, grundet enten manglende adgang eller ingen viden om adgang til 

Dropboxmappen hvori den ligger, derfor venter vi til næste møde med at afgøre dette, så folk kan nå at 

læse det igennem. 

Peter tilføjer Line og Thomas til Dropbox. 

10. Kamera til arrangementer. 
Peter synes vi skal have et officielt kamera til begivenheder så vi kan blive mere synlige, i stedet for at 

forsøge at låne fra andre.  Så han mener vi bør købe et kamera, som udvalgene kan låne til at tage billeder 

under deres arrangementer. Tanken er at udvalgene skal skrive til Rådet, så Amanda eller Peter kan 

udlevere det efter anmodning.  

Amanda mener at vi kan få et fint kamera for max 4-5.000kr, og vil gerne kigge efter et. 

Amanda mener at det skal være optimeret til at kunne bruges til festerne. Hun vil kigge på et til næste 

møde. 

11. Rådslokalet. 
H.C. og Amanda har givet et forslag på indkøb af møbler til rådslokalet. H.C. Foreslår også at finde en 

projektor til rådslokalet til at have dagsordener o. lign. På, til møder.  

Snak om at købe et ekstra skab til udvalgsmapper, da det eneste der er foreslået har kode på, og skal 

indeholde følsomt materiale. Alternativt kan vi oprette en hylde. 

 

Vi vil finde et tilbud på en projektor og diskutere pris på et senere tidspunkt. 

Peter foreslår et køleskab til mødeøl, men vi udsætter diskussionen. 

Det er enstemmigt vedtaget at købe ind for 4.199 som foreslået af Amanda og H.C. oprindeligt (dvs. uden 

projektor ekstra skab etc.) 

H.C. Vil kigge på indkøb af udstyr til printeren. 

12. Tale om ryste sammen-tur. 
Merdan har fundet tilbud på escape room, med muligheden for to rum hvor vi deler os op i to hold, til en 

samlet pris af 1600kr Der er enighed om at vælge dette. 



Mht. mad, så kigger vi på Mona Lisa og Eydes Gastro Pub og vi stemmer om disse internt på Facebook. 

Deadline mandag. d. 8/5.  Becky laver meningsmåling. 

 

Datoen for turen er 19. maj 

13. Grillfest. 
Tanken er at holde en grillfest udenfor ifm. barens åbningsfest (umiddelbart 2. september), hvor baren 

sætter fadøl ud og der bliver indkøbt brød og salat. Tanken er at reklamere for udvalg og ryste nye 

kollegianere sammen. Vi er lige opmærksomme på datoen, og snakker videre når vi når tættere på. 

 

14. Planlægning af næste mødetidspunkt. 
Næste møde er onsdag den 24. maj klokken 19.00 

15. Evt. 
Vi har ikke adgang til postkassen da nøglen er bortkommet. 


